

# 香港建築師學會員及員工尊享獨家購車優惠

The Hong Kong Institute of Architects (HKIA)
Member and Staff Exclusive Car Purchase Privileges

現凡選購平治之指定現貨型號,即享額外禮遇高達HK\$8,000\*。
Purchase selected stock cars from Mercedes-Benz to enjoy up to HK\$8,000\* privileges.

### 把握機會,立即預留名額!

Seize the chance and reserve your quota now!

#### 陳列室地點

**Showroom Location** 

平治九龍品牌中心(九龍紅磡寶來街50號)

Mercedes-Benz Brand Centre, Kowloon (50 Po Loi Street, Hung Hom, Kowloon)

平治港島品牌中心(香港柴灣嘉業街60號)

Mercedes-Benz Brand Centre, Hong Kong Island (60 Ka Yip Street, Chai Wan, Hong Kong)

### 登記優惠

Offer Registration



#### 聯絡我們

Contact Us



電話 Tel (852) 2504 6140



**優惠價**Special Price

From HK \$369,000<sup>#</sup>起



優惠價 Special Price

 $(HK\$529,000^{\#})$  From HK  $\$439,000^{\#}$  起

# 獨家額外禮遇

Exclusive Privileges\*

#### HK\$3,000售後服務現金券

HK\$3.000 Service Voucher



優惠價 Special Price  $(HK\$986,500^{\#})$ 

From HK \$559,000 <sup>#</sup>起



優惠價 Special Price  $(HK\$1,046,500^{\#})$  From HK  $\$659,000^{\#}$  起

## 獨家額外禮遇

Exclusive Privileges\*

#### HK\$8,000售後服務現金券

HK\$8,000 Service Voucher

1. 獨家優惠只適用於香港建築師學會會員及員工。 2. 會員及員工享用優惠時必需出示有效之會員或員工証;或相關証明。 3. 優惠適用於加購額外配備的車輛 (稅前)。 4. 優惠有效期限至2025年8月31日, 並需於2025年9月30日前完成交付車輛程序;不可兌換現金或同等價格的優惠。 5. 優惠不可與其他優惠同時使用。 6. 每名員工只能使用此優惠選購不多於三輛車輛。 7. 車輛註冊名字需為會員及員工本 人或其直系親屬。 8. 根據此優惠購買的車輛,於 6 個月內不能轉換車輛登記人名字。 9. 所有交易將會由仁孚行有限公司處理。 10. 仁孚行有限公司保留最終權利而無須另行通知。

1. The exclusive offer is only available for The Hong Kong Institute of Architects (HKIA) Member and Staff. 2. Member and staff must present valid membership or staff cards, or relevant identification to enjoy the offer. 3. Offer is applicable to vehicle retail price including options and excluding tax. 4. Offer is valid until 31 August, 2025 and the delivery of vehicles must be completed by 30 September, 2025; cannot be exchanged for cash or its equivalent. 5. The offers cannot be used in conjunction with other promotions. 6. Offer is limited to a maximum of 3 cars per employee. 7. Vehicle registration must be under the name of the member or employee, or their immediate family member. 8. Vehicle purchased under this offer is subject to a holding period of 6 months upon registration. 9. All sales transactions will be handled by Zung Fu Company Limited. 10. Zung Fu Company Limited reserves the final rights to decision in case of any dispute.